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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. október 17. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

rendes üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám- bizottsági elnök 

• Nánási Tamás – bizottsági tag 

• Szanyi József – bizottsági tag- 3. napirendi ponttól 

• Dr. Tálas-Tamássy Tamás-bizottsági tag 

• Tarjáni István – polgármester 

• dr. Kovács András - jegyző 

• Lengyel Anita - egészségügyi referens/jegyzőkönyvvezető 

• Dr. Csaba János- egészségügyi koordinátor 

• Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE- 3. napirendi pontnál 

• Szikra Ágnes- Kipikopik Játszóház vezetője- 1. napirendi pontnál 

• Molnár György – Inter-Ambulance Zrt vezérigazgatója-2. napirendi pontnál 

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket, elmondta, hogy Szanyi József bizottsági tag késését 

előre jelezte. Megállapítja, hogy 3 fő bizottsági taggal a bizottság határozatképes, az ülést 17 05 

órakor megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Dr. Tálas –Tamássy Tamás került felkérésre. A 

kiküldött meghívóban szereplő, „az Egészségház működéséről” szóló napirendet levételre 

javasolja, a kiküldött meghívóban 5. napirendként szereplő „orvosi ügyelet működéséről” szóló 

napirendet 2. napirendként javasolja tárgyalni. Ezen túl elmondta, hogy a bizottsági ülés végén 

Tarjáni István polgármester az Egészségház működésével kapcsolatban rövid tájékoztatót tart.  

Mivel több javaslat nem érkezett szavazásra tette fel a módosított napirendet. 
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Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével összefüggő 
módosításokról (199/2016. (IX. 26.) számú határozat végrehajtásáról - Kipikopik 
Játszóház átvétele) 

2) Tájékoztatás az orvosi ügyelet működéséről 
3) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. III. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 
4) Beszámoló a 2016. évi Egészségnapról 

 

1) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével összefüggő 
módosításokról (199/2016. (IX. 26.) számú határozat végrehajtásáról - Kipikopik 
Játszóház átvétele) 
 

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, a napirendhez tartozó határozati javaslatot 

tette fel szavazásra.  

Szavazás: A bizottság 3 igen, egyhangú szavazat mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen az 

ülésen) az alábbi határozatot hozta:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és szociális Bizottsága  

74/2016. (X. 170.) számú határozata 

A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével összefüggő 
módosításokról (199/2016. (IX. 26.) számú határozat végrehajtásáról - Kipikopik 

Játszóház átvétele) 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágyi Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat működésével összefüggő módosításokról (199/2016. (IX. 26.) 
számú határozat végrehajtásáról - Kipikopik Játszóház átvétele) szóló határozati 
javaslatokat.  
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2) Tájékoztatás az orvosi ügyelet működéséről 

Bodorkos Ádám: Polgármester úrtól kéri, hogy ismertesse az előterjesztést, mert hibásan 
lett kiküldve a meghívó szerinti 4-es és 5-ös napirendhez tartozó anyag . 

Tarjáni István: Az orvosi ügyelet gépjárműjének nyomkövető rendszeréről kért tájékoztatást 
Szakadáti László alpolgármester úr, ami vezérigazgató úr meg is tett. tulajdonképpen nem az 
orvosi ügyelet működését érintő, hanem egy technikai kérdésről, információról van szó.  

Molnár György: A nyomkövetővel kapcsolatosan fejlődés tapasztalható. körülbelül másfél 
évvel ezelőtt kormányzati szándék volt, hogy az összes orvosi ügyletet az országban, a 
különböző irányítócsoportokat az Országos Mentőszolgálaton keresztül vezéreljék. Mivel 
Biatorbágyon érzékeny területet érint az autónak a nyomon követése, ezért a kormányzati 
szándék megvalósulását kicsit megelőzve kérte, hogy az ügyeleti autókba kerüljön 
beszerelésre a TETRA típusú rádiókészülék. A kérésnek eleget téve, november hónapban 
valószínűleg beépítésre kerülhetnek a nyomkövetők. Ez egy rendszermérő, megmutatja, 
hogy az autó pontosan hol van, hova megy, mennyi idő alatt indult el, használ-e 
megkülönböztetett jelzést, gyakorlatilag mindent nyomon követ. Ami plusz ebben a 
rendszerben, hogy úgy működik, mint egy régi CB-rádió, tehát ha az Országos 
Mentőszolgálat valamilyen feladatot ad, ezen keresztül diktálja ki a mentőegységnek. Ez 
abból a szempontból szerencsés, hogy azonnal tudnak reagálni egy balesetre, gázolásra, 
vagy bármi másra, ami valóban egy azonnali beavatkozást igénylő esemény. Ennek az 
önkormányzat által történő nyomon követése, csak abban az esetben megoldható, hogy ha 
hivatalos levélben megindokolva kérik, hogy pontosan milyen okból kérik az adatokat. Erre 
elektronikus és exel - táblázatban kapja majd meg az Önkormányzat a kért adatokat a 
Mentőszolgálattól. Elmondta, hogy más megoldás erre a betegjogok tiszteletben tartása és 
védelme miatt nincs. A másik kérés az ambulánslapok kézzel történő kitöltése miatti nehezen 
olvashatóságának javítása volt. Beszerzésre került egy mappa, van zseblámpájuk, de sok 
esetben nem tudnak a helyszínen leülni, nincs világítás, ami nagyban nehezíti a feladatukat. 
Minden külső helyszínen felvett ambulánslap gépre vitele megtörténi. A rendszerben megvan, 
ami a betegnél marad, az lehet nehezebben olvasható.  

Tarjáni István: További információt kér a központi irányítórendszer életbe lépéséről.  

Molnár György: Egy hibrid megoldás van erre vonatkozóan jelenleg az országban. 
Példaként említi, hogy Érden van egy mentőtiszti autójuk, amit az érdi önkormányzat 
finanszíroz pluszba az orvosi ügyelet mellett. Úgy működik a rendszer, hogy ha a beérkezett 
hívás az orvosi ügyeletre jön, akkor az felül tudja írni az OMSZ által esetlegesen adandó 
címeket. Ha prioritás egyes eset van, vagyis tényleges életveszély, akkor a Mentőszolgálat 
küldi az autót. Maga a rendszer az felállt, működik, van külön orvosi ügyeleti irányító kolléga, 
aki címeket ad ki és koordinál. De még jelenleg Biatorbágyra érkeznek a hívások. A 
Mentőszolgálat örült a kezdeményezésnek, mert ezzel az eddig is nyújtott segítség, egy kicsit 
közvetlenebb lesz. Arra nem tud válaszolni, hogy mikor lesz éles a rendszer. 

Tarjáni István: A nyomkövetésre éppen ezért van szükség. Csak abban az esetben 
szeretnének adatokat, ha erre vonatkozóan lakossági megkeresés érkezik. 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte Molnár György részvételét.  

17:10 Szanyi József bizottsági tag megérkezett. A bizottság 4 fővel folytatja ülését.  
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3) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. III. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről 

Bodorkos Ádám: Ismertette a beszámolót. 

Nánási Tamás: Nemrégiben a bizottság tagjai a Családsegítőnél jártak és hallottak arról, 
hogy nagyon sok az ügyfél mind a gyermekvédelem, mind a családsegítés tekintetében és 
felmerült, hogy a külterületen élők egyre inkább ügyfelei lesznek a segélyezés és a szociális 
ellátásoknak is. Valamilyen mértékben az adatvédelem szem előtt tartása mellett, kéri, hogy 
készüljön negyedévente egy tájékoztató arról, hogy a külterületeken élőket milyen mértékben 
részesülnek támogatásban. 

Pomaházi Krisztina: Természetesen nincs akadálya a kért kimutatás elkészítésének. A 
külterületen élők és a belterületen élőknek az aranyait tekintve éppen most készült egy 
adatszolgáltatás a Szolgáltatástervezési Koncepcióhoz, ami átadásra került a Családsegítő 
Szolgálat részére. Ezt az adatsort kiegészítik a javaslatnak megfelelően és a következő 
bizottsági ülésre visszahozzák.  

Bodorkos Ádám: A javaslatot befogadta és a vitát lezárta és Nánási Tamás kiegészítésével 
tette fel szavazásra a határozati javaslatot.  

Szavazás: A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az 

ülésen) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

75/2016. (X.17.) számú határozata 
 
 

a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. III. negyedévben, szociális 
ügyekben hozott döntésekről szóló beszámoló jóváhagyásáról 

 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. III. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 

1. Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és 
természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendeletének 3. § (3) bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú 
rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában foglaltak alapján Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
beszámolót jóváhagyja. 

2. A bizottság kéri, hogy negyedévente készüljön el és kerüljön a bizottság elé  
kimutatás arra vonatkozóan, hogy a külterületeken élők milyen arányban részesülnek 
támogatásban a belterületen élőkhöz viszonyítva.  
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4) A Beszámoló a 2016. évi Egészségnapról 
 

Dr. Juhász Zsuzsanna: megköszönte az Önkormányzat támogatását. Elmondta, hogy 
igyekeznek minden évben újdonsággal megjelenni ezeken az eseményeken. Idén 4. 
alkalommal került megszervezésre, kis döccenőkkel. Ilyen volt idén a 7 próba, aminek célja a 
civil szervezetek bevonása lett volna. Sajnos ezt az eső elmosta. A rajzpályázaton belül több 
kategória lett meghirdetve. Az időpont idén nem volt kegyes. Nem volt esőnap, így több 
program nem került lebonyolításra. Ezért kéri, hogy abban az esetben, ha az önkormányzat 
ezt a rendezvényt szeretné megtartani, akkor a rendezvénynaptárba egy korábbi időpontba 
kerüljön megrendezésre. A helyszínnel kapcsolatban elmondta, hogy mindenképpen az 
Egészségház környékére kell szervezni a látogatottság miatt. Az iskolákat és a háziorvos 
kollegák bevonása nehéz. Idén a vérvétel különösen nagy érdeklődéssel zajlott. 144 
regisztráló volt és a szűréseken is nagy számban jelentek meg. Sok család vett részt a 
szűréseken is, bevonásra került szemészeti, ortopédiai szűrés is. Elég nagy a költségvetése 
az Egészségnapnak. A szűrésre az ár-érték arányt nem számolta ki, de mindenképpen 
érdemes ezeket a szűréseket csinálni a látogatottság miatt. Ha csak az egy embert 
megmentünk, az már pozitívum. Ha megfelel, akkor a koncepció a jövő évi Egészségnappal 
kapcsolatban is hasonló lenne, átgondolva azzal, hogy mi az, ami még sikeresebbé tehetné 
ezt a programot.   

Bodorkos Ádám: Kérdése, hogy mennyire sikerült költségvetésen belül maradni? 

Dr. Juhász Zsuzsanna: 980.000.- forintot hagyott jóvá a képviselő-testület az Egészségnap 
megszervezésére, lebonyolítására. Ezt túllépték, ha nem maradnak el szabadtéri programok, 
akkor még jobban átlépésre került volna. Újdonság lett volna például a Szent Márton 
Gyermekmentő Alapítvány is, és ha eljönnek, akkor az ő költségüket is ki kell fizetni. Elég 
nagy összeg az az összeg, amit a szűrésben résztvevő kollégáknak kerül kifizetésre. Ennek 
indoka, hogy nem vérható el senkitől sem, hogy ingyen vegyenek részt egy ilyen eseményen. 
Ezen kívül nagy összeg az Egészségfejlesztési Intézetből érkezettek költsége (127.000.-) , 
ami részben meg is tudott valósulni. Az Egészségmentő és a Fejlesztési Intézet 
orvostanhallgató kollégákat von be és nekik is van költségük. 

Szanyi József: Az esőnappal kapcsolatban javasolja, hogy találjanak megoldást, mert nagy 
bizonytalanságot és káoszt okoz a szervezetlenség.  A finanszírozást is át kell gondolni, hogy 
az egészségügyben dolgozók költsége alacsonyabb szinten legyen meghatározva. A 
költségek több mint felét ezek a költségek teszik ki. Javasolja, hogy abban az esetben ha az 
új egészségház üzemeltetőjével történő szerződéskötésnél kerüljön megállapításra, hogy az 
Egészségház ingyen ad otthont a véradásoknak és az Egészségnapnak is.  

dr. Kovács András: A beszámoló adatai szerint a szűrővizsgálatokon részvevő 
szakdolgozók díjazása 505.000.- forint ami több, mint az 50%-át teszi ki az önkormányzati 
támogatás összegének, de nem látszik, az orvosok mennyi szűrést végeztek el és tételesen 
mennyi volt a díjazásuk.  

Dr. Juhász Zsuzsanna: Átküldte az anyagot, az hogy nem jól jelent meg sem az, sem a 
számlák, arról nem tehet. Tegnap vette észre, hogy vannak oldalak, amik üresen maradtak  
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Tarjáni István: Az Egészségnappal kapcsolatos vállalásra reagálva elmondta, hogy a kérés 
nem kizárt, de ha szerződésbe belekerül, annak lesz egy felülíró feltétele, még pedig azt, 
hogy plusz finanszírozást nem fog vállalni.  

Szanyi József: Az időponttal kapcsolatban elmondta, hogy a Faluház kérésének megfelelően 
egy héttel később kerül megrendezésre, amivel kapcsolatban az Országos Vérellátót is 
tájékoztatta, akikkel az egyeztetés megtörtént. javasolja, hogy a rendezvénytervbe az új 
időpont szeptember 23-a legyen.  

dr. Kovács András: Elnézést kér amiatt, hogy a 4-es és 5-ös napirendi pontok meg lettek 
cserélve, javításra hétfőn került. Csak az van feltöltve, amit megkaptak és abban nincs benne 
a keresett dokumentum. A hibát minden esetben elismerjük, de ebben az esetben a 
megküldött anyagok között nem szerepel a dokumentum. 

Bodorkos Ádám: Szanyi Józseftől kérdezi, hogy az elmondottakat javaslatként szeretné-e 
feltenni? 

Szanyi József: A rendkívüli ülésen fogja megtenni javaslatát. 

dr. Kovács András. Az Egészségház működésével kapcsolatos napirend azért került 
levételre, mert nem készült el még az a szerződéses konstrukció, amit az új szolgáltatóval 
kötnének. Azon a bizottsági ülésen, ahol ez a szerződés tárgyalásra kerül, kérte, hogy Dr. 
Balogh Gyula, mint a Bicskei Egészségközpont vezetője, legyen jelen és nagyon valószínű, 
hogy erre a jövőhét folyamán egy rendkívüli ülés keretén belül kerül sor. Ott  a kérdéseket fel 
lehet tenni, amennyiben nyitottak rá szerződésben vagy azon kívül lehet a kérdést kezelni. Az 
Egészségügyi Ellátási szerződésnek az elhangzott javaslat nem része, az annak mellékletét 
képező használati szerződésbe a javaslat elméletileg befogadható.  

Bodorkos Ádám: Kéri, hogy a rendkívüli bizottsági ülés időpontjára délután öt óra után 
kerüljön meghatározásra munkahelyi elfoglaltsága miatt.  

Dr. Juhász Zsuzsanna: Lehet, hogy az ő hibája, hogy a dokumentum nem érkezett meg. 

Bodorkos Ádám: Kéri, hogy a dokumentum kerüljön megküldésre. Mivel több hozzászólás 
nem volt, szavazásra tette fel a beszámolót.  

Szavazás: A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az 

ülésen) az alábbi határozatot hozta:  

 

 Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

76/2016. (X.17.) számú határozata 
 
 

Beszámoló a 2016. évi Egészségnapról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 2016. évi Egészségnapról szóló 
beszámolót.   
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Tarjáni István: Az Egészségház alkalmazottai illetve a szerződött partnerek részére egy 
egyeztető megbeszélést hívott össze Csaba János egészségügyi koordinátor. Elmondták, 
hogy az Europ-Med Kft-vel kötött szerződést Biatorbágy Város Képviselő-testülete felmondta, 
így el tudják dönteni, hogy a jövőben kivel szerződnek a munkát illetően. Ezen kívül elindult a 
háttérben annak a felmérése, hogy az Egészségházban milyen eszközök találhatóak és hogy 
a működést hogyan lehet minél gyorsabban, zökkenőmentesen biztosítani. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Amennyiben a működtetőben változás fog történni és felmerült 
Bicske, úgy a nehezebb elérhetőség, távolság miatt, javasolja, hogy a biatorbágyi 
Egészségházba kerüljön egy röntgendiagnosztika kialakításra. Ennek összege 40 millió forint. 
Esetleg célszerű lenne a jövő év során gondolkozni egy röntgengép vásárlásán. A 
diagnosztika portfólió ezzel kiegészülve, a konzíliumi háttér lenne Bicskéhez kötve. Ezen 
kívül javasolja, hogy a jövőévben a biai decentrum kialakítása is kerüljön előtérbe.   

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, a zárt ülést 17:51 órakor bezárta 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                Bodorkos Ádám                                                           Dr. Tálas-Tamássy Tamás       
                      elnök                                                                                     bizottsági tag 
                

 


